
Reservation 

Vi reserverar oss i ärendet om kommunens riktlinjer för bostadsförsörjning till förmån för 

våra egna yrkanden, nämligen 

- att större utbyggnadsområden ska definieras som >5000 m2 BTA istället för >10 000 m2

BTA.

‒ Minst två av tio nytillkomna bostäder ska vara hyresrätter. 

Andelen hyresrätter i kommunen är alldeles för låg, och Moderaternas förslag till beslut 

visar att det borgerliga styret inte är ett dugg intresserade av att våra kommuninvånare ska 

kunna bo i kommunen i livets alla skeden. Vi yrkade därför att minst två av tio nytillkomna 

bostäder under nästa period skulle vara hyresrätter eftersom det är det som vi kan få 

majoritet för i frågan. 
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